
 

 

Betre�: indexaebesluit 

 

Mijne dames en/of heren, 

De komende weken wordt door u besloten of onze pensioenen en die van andere (voormalige) 

deelnemers worden geïndexeerd en zo ja, met welk percentage. In de media lezen we steeds vaker 

berichten die er op wijzen dat pensioenfondsen ‘de voet op de rem houden’. Als reden daarvoor 

wordt enerzijds de wens aangevoerd om voldoende geld in kas te houden om veilig te kunnen 

oversteken naar de nieuwe pensioenregeling terwijl anderzijds wordt aangegeven dat de infla'e in 

2023 rich'ng 0% gaat (‘zodat er niets te indexeren valt’). Op beide argumenten valt het nodige af te 

dingen. 

 

Zo bedraagt de dekkingsgraad van ons fonds 119,1% per eind september. Dat is ruim voldoende om 

de pensioenen te kunnen indexeren. Daarnaast is dit jaar sprake van een fors hogere infla'e dan de 

door pensioenfondsen gehanteerde berekening daarvan suggereert. Dat komt door een aanpassing 

van de zogenaamde consumentenprijsindex (CPI) door het Centraal Bureau voor de Sta's'ek waarop 

pensioenfondsen/pensioenverzekeraars zich baseren. De manier waarop die tot medio dit jaar werd 

berekend, was niet gebaseerd op de daadwerkelijke ontwikkeling van de energieprijzen en leidde tot 

een te hoge aanname van de infla'e. Die methode is inmiddels aangepast, maar dat hee4 niet geleid 

tot herziening van het daar vorig jaar uit voortvloeiende infla'epercentage van ruim 14%. In 2022 

was er niet voldoende ruimte voor volledige indexa'e. Als u voor 2023 uitgaat van het hoge 

infla'ecijfer over 2022 dan volgt een te laag infla'ecijfer over 2023. Het is beter om te kijken naar de 

infla'e over de afgelopen twee jaar. Die bedroeg in september jongstleden namelijk 14,8%. 

 

Wij vragen u bij besluiten over de indexa'e uit te gaan van de gemiddelde infla'e over de afgelopen 

twee jaar of uit te gaan van de infla'e ten opzichte ven de herrekende infla'e over 2022. Daarmee 

voorkomen we dat er verder koopkrachtverlies optreedt of dat de indexa'eachterstand verder 

oploopt 

 

Overigens horen we vanuit de pensioenwereld ook geluiden die onze opva9ng ondersteunen dat 

(ook) dit jaar wel degelijk aanleiding is èn er mogelijkheden zijn om tot indexa'e over te gaan. Zo 

communiceert de Pensioenfedera'e inmiddels dat pensioenfondsen die bij de toeslagverlening in 

2023 niet de volledige indexa'eruimte hebben gebruikt op basis van de infla'e in 2022 de niet-

verleende toeslag nu alsnog kunnen geven. Ook op die wijze wordt meer recht gedaan aan de forse 

infla'e over de afgelopen twee jaar dan nu bij veel fondsen dreigt. 

 

Daarnaast wijzen wij op de bepalingen in ons pensioenreglement omtrent inhaalindexa'e. We gaan 

ervan uit dat u ook die nadrukkelijk in uw overwegingen zult betrekken en indien mogelijk en gepast 

(eveneens) tot inhaalindexa'e overgaat. 

 

We gaan ervan uit u op deze wijze voldoende en 'jdig te hebben geïnformeerd, maar zijn uiteraard 

al'jd tot een toelich'ng bereid. 

 

Vriendelijke groet, 

 

Coen van Hoogdalem 

Voorzi�er VG-ANWB 


